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van ANDRIES GRYFFROY
datum: 15 juni 2018

aan BART TOMMELEIN
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BEGROTING, FINANCIËN EN 
ENERGIE

Defecte straatverlichting  -  Herstelling

Goed verlichte wegen en pleinen dragen bij tot de veiligheid en het gebruikscomfort. Tal 
van steden en gemeenten hebben de afgelopen jaren initiatieven genomen om meer 
efficiënt om te gaan met de openbare verlichting. 

Het onderhoud is eveneens belangrijk. Defecte lampen moeten vervangen worden om 
een optimale dienstverlening te verzekeren. De distributienetbeheerders (Eandis en 
Infrax) hebben een meldpunt om defecte straatverlichting te melden. Dat kan via de 
website of op een gratis telefoonnummer. De distributienetbeheerders maken zich sterk 
om de herstelling binnen de 14 dagen uit te voeren.

1. Hoeveel straatlampen waren er de afgelopen 5 jaar defect en zijn er 
gerepareerd/vervangen? Graag de cijfers per distributienetbeheerder en per stad of 
gemeente.

2. Hoeveel meldingen hebben de distributienetbeheerders ontvangen via de webstek en 
het telefoonnummer?

3. In hoeveel van de meldingen werd de herstelling binnen de 14 dagen uitgevoerd? 
Graag het percentage van de herstellingen ten opzichte van het aantal defecte 
lampen.



BART TOMMELEIN
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BEGROTING, FINANCIËN EN 
ENERGIE

ANTWOORD 
op vraag nr. 288 van 15 juni 2018
van ANDRIES GRYFFROY 

1. In bijlage vindt u de gevraagde cijfers per stad/gemeente en per 
distributienetbeheerder zoals die ons ter beschikking werden gesteld.  De cijfers van 
Infrax zijn een samenvatting van de voorbije 5 jaar. Wegens het in gebruik nemen 
van een nieuwe applicatie in de loop van 2014, zijn de gegevens van Eandis de 
samenvatting van midden 2014 tot 31/12/2017.

2. Zie het antwoord op vraag 1. 

3. Zie het antwoord op vraag 1.  

BIJLAGE

Defecte straatlampen per stad/gemeente en per distributienetgebied (Infrax en Eandis)


